



Flag Day

Klaus Kietzmann

EAASDC Honorary Lifetime Member

Flag Day – the Commemoration of the US "American Flag"! On 14th June 1777, the US Flag was produced and appointed as the official Flag of the United States of America. The stripes show the 13 established States of America, the stars show the current Federate States. Since 1897, the Flag Day is celebrated officially. In some States of America, this is even a legal holiday.

Clubs with the American Flag on their Badges could use Flag Day for a Special Dance or a Special Night Club. After all, the 2nd **A** in EAASDC stands for **AMERICAN** Square Dancing Clubs.

Translated by Hartmut Heiber



Flag Day – der Gedenktag an die US-amerikanische Flagge! Am 14. Juni 1777 wurde die in Philadelphia hergestellte US-Flagge zur offiziellen Flagge der Vereinigten Staaten ernannt. Ihre Streifen stellen die 13 Gründerstaaten Amerikas dar, die Sterne die aktuellen Bundestaaten. Seit 1897 wird der Flag Day offiziell gefeiert. In einigen Staaten Amerikas ist dies sogar ein gesetzlicher Feiertag geworden.

Klubs mit der amerikanischen Flagge auf dem Badge könnten den Flag Day für einen Special Dance oder eine Special Cub Night nutzen. Schließlich heißt **ASDC** in EAASDC **American** Square Dancing Clubs.

